
 
 

Korte terugblik Raadsplein 

Datum vergadering: 2 juni 2025 
Soort vergadering:  Raadsdebat 
Onderwerp:  Gebiedsvisie Centrum Aa-landen 
Voorzitter: Annemee van de Klundert 
Griffier: Iris Gosemeijer 
Locatie: Raadzaal 
Aanvang: 19:34 uur 
Sluiting:   23:42 uur 
   
Inspreker(s) - Dhr. Hulsenbek, initiatiefgroep Integrale Gebiedsvisie centrum 

Aa-landen 
- Dhr. Boudens 
- Mevr. Van Nieukerken, initiatiefgroep Integrale Gebiedsvisie 

centrum Aa-landen 
- Dhr. Van Bennekom, initiatiefgroep Integrale Gebiedsvisie 

centrum Aa-landen 
- Dhr. Hofman, initiatiefgroep Een veilige Merwedelaan 
- Dhr. Van Nieukerken 
- Dhr. Kodden, woonzorgcentrum Rivierenhof in de Aa-landen 
- Dhr. Velsink 
- Mevr. Taalman Kip, woningcorporatie SWZ 
- Dhr. Karssen, bestuur stichting wijkgemeenschap Aa-landen 

 
Deelnemers aan debat 
Fractie: Woordvoerders: 
ChristenUnie Jacob Raap 
D66 Suzanne de Sevren Jacquet 
Partij voor de Dieren Annemarie Spruijt 
SP Brammert Geerling 
Partij van de Arbeid Luna Koops 
VVD Jos Lippmann 
GroenLinks Theo Peenstra 
CDA Alida Renkema 
Swollwacht Asia Golunska 
Volt - 
 
Portefeuillehouders Gerdien Rots 



 
 

Korte terugblik Raadsplein 

Toezeggingen - Bij het toewerken naar het Ruimtelijk Ontwikkelplan [als 
uitwerking van de gebiedsvisie] voor het Centrum Aa-landen, 
komt in afstemming met de wijkvereniging en overige betrokken 
organisaties een nieuw plan van aanpak met betrekking tot de 
participatie.  

 
- De wethouder gaat op bestuurlijk niveau in gesprek om 

medewerking voor het vernieuwen van het winkelcentrum te 
heroverwegen. Eventuele aanpassingen naar aanleiding van 
het gesprek worden meegenomen in de verdere uitwerking van 
het Ruimtelijk Ontwikkelplan.  

 
- De wethouder zegt toe meer inzicht te willen krijgen in de 

herkomst van de verschillende verkeersstromen rondom het 
winkelcentrum.  

 
- De wethouder gaat in gesprek met De Vuurvogel, en andere 

partijen, om te kijken wat de wensen zijn voor invulling van 
culturele voorzieningen en hoe deze wensen in verdere 
ontwikkelingen kunnen worden geborgd. 

Openstaande vraag - De wethouder komt schriftelijk terug op de openstaande vraag 
wat de concrete termijn is waarop een gesprek wordt gevoerd 
met bewoners over de verbetering van de verkeersveiligheid 
van de Merwedelaan en de rotonde en wanneer de 
maatregelen worden uitgevoerd.  

Conclusie Alle standpunten en argumenten zijn voldoende uitgewisseld. 
Vervolg Het raadsvoorstel wordt geagendeerd voor de 

besluitvormingsronde van maandag 16 juni 2025.  
 


